
De fractie van Gemeentebelangen Westerveld heeft de volgende vragen voor de PAW van 13 
september.

constaterend dat:
- de wolf in de gemeente Westerveld regelmatig gesignaleerd wordt en onrust met zich 

meebrengt.
- de wolf regelmatig schade toebrengt aan schapenhouders door het doden en verminken van 

door hen gehouden schapen, er zeer sterke vermoedens zijn dat koeien, alpaca’s en pony’s ook 
slachtoffer (gaan) worden van de wolf en er nog andersoortige confrontaties te verwachten zijn.

stelt de fractie van Gemeentebelangen Westerveld de volgende vragen:
- is het College bereid om gewenste plaatsing van stallen, die gehouden dieren noodzakelijk 

nachtelijke bescherming tegen de wolf bieden, (tijdelijk) toe te staan?
- is het College bereid om er bij de Provincie Drenthe op aan te dringen de financiële vergoeding, 

na wolvenschade, die nu nog alleen mogelijk is voor beroepsmatig gehouden 
landbouwhuisdieren en hobbymatig gehouden schapen en geiten, ook toe te kennen aan 
eigenaren van andere dieren die schade ondervinden als gevolge van een wolvenaanval die 
thans niet onder de geldende regeling vallen?

- is het College bereid een voorlichtingscampagne-/moment te houden om voor de veiligheid, 
waar Gemeentebelangen zich zorgen over maakt, van de inwoners van Westerveld tips te 
geven wat te doen bij een mogelijke confrontatie met een wolf? 

Met vriendelijke groeten,
Namens de fractie van Gemeentebelangen Westerveld.

Jan Pieter Slootweg. 


